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Ügyiratszám: 09/169-4/2023. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Göd Város Önkormányzata Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 2023. 
március 14. napján 8:30 órakor kezdődő, rendkívüli – nyílt – ülésén a Gödi Városháza (2131 Göd, 
Pesti út 81.) üléstermében. 

 
Jelen vannak: jelenléti ív szerint. (Nincs jelen Fülöp Zoltán bizottsági elnök, aki előre jelezte 
távolmaradását.) 
 
Tárgy: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság – nyílt – ülése  
 
A Bizottság tagjainak létszáma: 5 fő, jelen van: 3 fő, nincs jelen: 1 fő, betöltetlen bizottsági hely: 1 fő. 
 
Vajda Viktória: Köszöntöm a megjelenteket. Fülöp Zoltán elnök úr előre jelezte távolmaradását, így én 
fogom levezényelni az ülést. Az ülést megnyitom. 5 meghívó szerint tervezett napirendi pont van és 
újonnan érkezett egy sürgős előterjesztés: „Javaslat hulladékszállítási közszolgáltatási feladatok 
ellátására vonatkozó bérleti szerződés megkötésére” címmel, amit 6. napirendi pontként javaslok 
tárgyalni. Jegyző úr, mivel elmaradt a Pénzügyi, Ellenőrző, Közbeszerzési és Jogi Bizottság (PEKJB) 
ülése, így a Képviselő-testület elfogadhatja a költségvetést? 
 
Tóth János: A jelenleg érvényben lévő szabályok szerint a Pénzügyi, Ellenőrző, Közbeszerzési és Jogi 
Bizottság véleményezni köteles a költségvetési rendelet-tervezetet, viszont a jogszabály nem írja azt elő, 
hogy ha a Bizottság nem tárgyalta, akkor nem fogadható el a költségvetés a Képviselő-testület ülésén. 
 
dr. Pintér György: Szerintem meg nem így van. Az Mötv. is azt mondja, hogy a költségvetést a jegyző 
készíti, a polgármester beterjeszti és a Bizottság véleményezi. 
 
Tóth János: Azt nem írja elő a törvény, hogy a Bizottságok véleménye nélkül nem lehet elfogadni. 
 
Vajda Viktória: Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy egyetértenek a napirenddel? 
 
A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal elfogadta az alábbi napirendi pontok tárgyalását:  
 
Tervezett napirendi pont(ok):  

 
1) Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezete 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 
 

2) Pest Vármegye Önkormányzatának vételi ajánlata gödi önkormányzati tulajdonú 
ingatlanokra vonatkozóan  
Előterjesztő: Tóth János jegyző 
 

3) Javaslat Pest Vármegye Önkormányzatához benyújtandó egyedi támogatási kérelmek 
tartalmára 
Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 
 

4) Javaslat a Samsung SDI Magyarország Zrt. által támogatott játszótér helyszínének 
kijelölésére 
Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 
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5) A gödi József Attila Művelődési Ház intézményvezetői munkakörére vonatkozó pályázati 
kiírás 
Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 
 

6) Javaslat hulladékszállítási közszolgáltatási feladatok ellátására vonatkozó bérleti 
szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 
Napirendi pont(ok) tárgyalása: 
 
1) Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezete 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 
 
Vajda Viktória: Azt nézzük meg, ami a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság szempontjából 
érdekes lehet. 
 
Virok-Ujlaki Anikó (beruházási és városüzemeltetési osztályvezető): Azok kerültek bele elsősorban, 
amire pályázati forrás van, vagy pedig balesetveszélyes. A Kastély Óvoda tekintetében a homlokzat 
omladozása miatt, elsődleges felújítási szempontból.  
 
Vajda Viktória: Ami balesetveszélyes, azok fájó pontok. Jegyző úr, ugye nullás a költségvetés? 
 
Tóth János: Igen, a számokat figyelembe véve a költségvetés nullás, minimális tartalék van képezve. 
Működőképes lehet az idei költségvetésünk. Ha az előző évi költségvetést vesszük figyelembe, 2 
milliárdos pénzmaradványra számíthatunk. A 2 milliárd forint mindenképp terhelve van a jóval 
magasabb energiaárakkal.  
 
dr. Pintér György: Megyei potenciális pályázatok tekintetében kapcsolódva a költségvetéshez, az egyéb 
kiadások is láthatóak? Miért nem lehet hozzácsapni? Az egyes részlegek elkészítettek valamit, nem 
érzékelem az összevonást. A takarékosság nem szerepel az anyagban, pedig nem állunk jól.  
 
Virok-Ujlaki Anikó: Terveztünk a közbeszerzési tanácsadó és a műszaki ellenőr díjával. Javítani fogjuk 
a testületi ülésig. Pest Vármegye (Önkormányzata) is támogatóan áll hozzá.  
 
Vajda Viktória: Ennyivel is beljebb vagyunk.  
 
Bagyinszki Julianna (megbízott pénzügyi ügyintéző): Az előterjesztésben szereplő pályázati összegek 
indikatív ajánlatok alapján készültek. A megvalósulás esetében az árak nem ezt fogják tükrözni. Hasznos 
lenne, ha ez tervezésre kerülne.  
 
Vajda Viktória: Közel 300 milliós tartalék van? 
 
Bagyinszki Julianna: Igen, de a pénzügyön vannak még számítások.  
 
Vajda Viktória: Erre nehéz építeni, mert az árak folyamatosan nőnek. 
 
Bagyinszki Julianna: Például a HÉSZ (Helyi Építési Szabályzat) nem szerepel benne, csak minimálisan.  
 
Tóth János: Csak olyan pályázatot fogadunk be, ami 100 százalékban támogatott. Az árváltozásról még 
nem beszéltünk, csak, amit költségként lehet látni. Amikor jelentős nagy tételekre tettünk szert, azok 
már kifutottak. Az előző évben 300 millió forintnyi többletbevétel keletkezett. Óvatosan kell bánni a 
számokkal, nem riogatunk, csupán azért kell a tartalékkal tervezni továbbra is, mert nem lehet tudni, 
lesz-e többletünk. 
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dr. Pintér György: 762 ezer forinttal a HÉSZ tervezve van. A Képviselő-testület ülésére jöjjön be. 
Területenként kéne ezeket megnézni. Például az időközi választás esetén 36 darab szavazófülkére van 
szükség, mely 2,5 millió forint. Az ágaprítónak, a biomasszakazán-pályázásnak nem kell megjelenniük 
a számítások során. Továbbá a béremelést a Hivatal álmodta meg, ami a legnagyobb összeg a 
költségvetésben. 
 
Tóth János: Nyilván nem volt a testületnek kifejezett döntése, hogy összességében 15 százalékos 
béremelést tervezünk, melyből 10 százalék kötelező, 5 százalék esetében az intézményvezetők joga lesz 
eldönteni, hogy kinek mennyit és hogyan adnak. Abban maradtunk, hogy ez a közalkalmazotti jogállású 
intézményeknél az alapbérre, ahol nincsenek olyan teljesen elkülönített pótlékok, ott a bérre számítódik, 
ez a kiindulás alapja. A Képviselő-testület erről bárhogy dönthet. 
 
dr. Pintér György: Nem felel meg a valóságnak. 
 
Tóth János: Nincs ilyen. Ez azt jelenti, hogy soha, semmilyen körülmények között ne beszélgessünk 
semmiről, csak és kizárólag döntések esetében kerülhet sor bármire, mert azért roppant kellemetlen, 
hogy bizottsági és képviselő-testületi ülésen azt mondjuk, hogy a tervezésnél ezt vegyük figyelembe. 
Lehet azt mondani, hogy nem jól dolgozunk. Vagy nincs döntés vagy van döntés.  
 
dr. Pintér György: Milyen bizottságon került szóba a 15 százalék és milyen alapon? 
 
Tóth János: Jó. Elfogadtam, tudomásul vettem. 
 
dr. Pintér György: Többször jeleztük, hogy a bér és a bérrel kapcsolatos döntések, mint a költségvetés 
legnagyobb tétele, azt érdemes novemberben, decemberben eldönteni, akár különböző változatokat 
beterjeszteni a testület elé, és nem kész tények elé állítva. Nyilván politikailag ez a legdelikátabb rész, 
hogyha ez most ne adj’ Isten visszavonásra kerül, akkor persze akárki, aki erről beszél, az a szemét ugye, 
mert miért nem hagyja, hogy ez legyen. De ez egy másik része, ez nem ennek a bizottságnak a hatásköre, 
csak azt gondolom, hogy itt ilyen alaptörténetek hiányoztak és hiányoznak a költségvetéssel 
kapcsolatban.  
 
Tóth János: Az előző testületi ülésen formailag nem került elő a költségvetés. Szóba lehetett volna hozni, 
hogy mindenképpen annulálni lehessen. Eltelet egy hónap, mely idő alatt semmilyen javaslat nem 
érkezett. 
 
Vajda Viktória: Többször volt a testület előtt, hogy ezek az előkészítő döntések, elő fogom keresni.  
 
Tóth János: Kétségtelen, hogy sem a Képviselő-testület, sem a Bizottság nem döntött a bérekkel 
összefüggésben, de az biztos, hogy 2 olyan intézményvezetői egyeztetés is volt, melyet az elnök úr is 
javasolt. Alpolgármester úr összehívott egy ilyet, melyre se Markó úr, se Pintér úr nem jött el. 
Kellemetlen, mert bármit mondogathatunk. Az intézményvezetőkkel való egyeztetés során felmerült 
egy olyan javaslat, miszerint, ha és amennyiben Magyarország Kormánya például a nyugdíjasoknak az 
inflációt el nem érő, ámde 15 százalékközeli emelést irányzott elő, akkor mi is ezt a számot célozzuk 
meg. Ha jól emlékszem, tavaly elnök úr javaslata a 7 százalék körüli, az inflációval megegyező 
béremelés volt. Most viszont az inflációnak még a közelében sem vagyunk. Ha jól tudom, 25 százalék 
alatt nem sokkal van az elfogadott inflációs mérték. Tehát, amikor mi 15 százalékot javasoltunk, akkor 
a minimálbér és a garantált bérminimum is nagyságrendileg 15 százalékkal emelkedett. Semmi extra 
dolgot nem találtunk ki.  
 
Vajda Viktória: Kell szavaznunk róla, jegyző úr? 
 
Tóth János: Javasolják-e tárgyalni a testületnek? Ne legyünk pesszimisták. További egyeztetés várható. 
Tudjuk, hogy fognak még beérkezni javaslatok képviselők, Bizottságok részéről. Reményeink szerint 
március végére, a munkaterv szerinti Képviselő-testület ülésére egy javított változatot kívánunk 
előterjeszteni. 
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Vajda Viktória: Ki az, aki tárgyalásra alkalmasnak javasolja a költségvetést? 
 
dr. Pintér György: Ilyen előzmények után nem kívánok szavazni. 
 
A Bizottság 1 „igen”, 1 „nem” szavazattal nem hozott határozatképes döntést az előterjesztés 
tárgyában. 
 
2) Pest Vármegye Önkormányzatának vételi ajánlata gödi önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokra vonatkozóan 
Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 
Tóth János: Pest Vármegye Önkormányzata a „Gödi Ipari Innovációs Fejlesztési Terület infrastruktúra 
fejlesztéséhez, illetve annak kialakításához” az érintett és a környező kisebb-nagyobb tulajdonú 
ingatlanokat, magántulajdonú területeket is megvásárolná. Így a Vármegye Önkormányzata a 039/178 
és 039/179 helyrajzi számú ingatlanokra, egy úgynevezett kisajátítást helyettesítő adásvételi ajánlatot 
tett. Én azt mondom, az érintett ingatlanok vármegyei tulajdonba kerülése nem veszélyezteti az 
Önkormányzatunk működését. 
 
Vajda Viktória: Ha végig opció lenne a kisajátítás, akkor is ezt az összeget ajánlanák? 
 
Tóth János: Megtörtént az értékbecslés, ettől jelentős eltérés nem várható. Az ingatlanok nagysága sem 
akkora, hogy jelentős bevételre számíthatnánk. Nincs értelme a kisajátítási eljárásnak. 
 
Vajda Viktória: Különleges gazdasági övezetben vannak ezek az ingatlanok? 
 
Tóth János: Igen, ha nem lenne szükség ipari innovációs fejlesztési területre a KGÖ-n belül, akkor nem 
jöhetne létre a kisajátítási kérdés.  
 
dr. Pintér György: Mi a hivatalos eljárási rend az ingatlanértékesítés tekintetben? 
 
Tóth János: Ebben az esetben, mely olyan terület, ami a KGÖ-be tartozik, a kisajátítást helyettesítő 
adásvételi szerződést köti meg az Önkormányzat. 
 
dr. Pintér György: Értékbecslésre sincs szükség? 
 
Tóth János: Elnézést, a Képviselő-testület ülésére meglesz az értékbecslés. 
 
Vajda Viktória: Mi a különbség, hogy megtették az ajánlatot vagy megkapjuk a kisajátítási felszólítást? 
 
Tóth János: Ez a gyorsabb eljárás. 
 
Vajda Viktória: Nekünk egyáltatlán nem sürgős.  
 
Tóth János: Lehet, nekik sem. 
 
Góra Attila: Amennyire én tudom, a Vármegyének ingatlantulajdona lehet, de földtulajdona nem. Mi 
lesz néhány évvel később, mi lesz a sorsa az ingatlanoknak, ha megbukik a Fidesz, jön az ellenzék és 
megszünteti a KGÖ-t? Ha megint ott fogunk tartani, hogy a Vármegyének nem lehet saját 
ingatlantulajdona, akkor visszaszáll Gödre? Mi ráérünk.  
 
Tóth János: Nem tudom ki állít ilyet, hogy nem lehet a Vármegyének tulajdona. 
 
Góra Attila: Ez az infrastruktúraváltoztatás inkább a közlekedés irányába fog elmozdulni.  
 
Tóth János: Így van. Értékbecslés hiányában visszavonom a napirendet. 
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3) Javaslat Pest Vármegye Önkormányzatához benyújtandó egyedi támogatási kérelmek 

tartalmára 
Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 
Vajda Viktória: Bement 4 egyedi támogatási kérelem. Januárban és februárban nem tárgyalta az ottani 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottság. Annyit mondtak, azért nincs napirenden, mert nincs elfogadott 
költségvetése Gödnek, pedig tudtuk, hogy más településnek sincs. Azt gondolom, nem egy tisztességes 
eljárás az, amit folytatnak Göddel szemben. Mit kell csinálni az egyeztetésen ahhoz, hogy 
bekerülhessenek tárgyalásra az egyedi támogatási kérelmeink? Nagyon szívesen megosztom az ott 
készült jegyzőkönyvet. Így futunk neki megint, innen szép nyerni. Ráadásul, nem is érkezési sorrendben 
tárgyalják a kérelmeket. 
 
Virok-Ujlaki Anikó: Kiküldtem a módosított határozati javaslatokat, ahol releváns volt, ott hozzávettük 
a közbeszerző vagy beszerző díját és a műszaki ellenőr díját. 
 
dr. Pintér György: Van további költségnövekedés? Julika (Bagyinszki Julianna) szokta mondani, hogy 
nem szokott annyiból kijönni a beruházás, mint amennyi a papíron van. 
 
Virok-Ujlaki Anikó: Próbáltunk úgy összerakni egy árazott költségvetést, hogy bízunk benne, jó lesz. 
 
Vajda Viktória: Hogy lehet beletenni a kérelembe, hogy addig tartsák napirenden, amíg nem lesz rá 
forrás?  
 
Almási Gáborné Márk Eszter Mária (beruházási és városüzemeltetési osztályvezető-helyettes): Nem az 
volt, hogy beadtuk és elutasították, hanem napirendre se vettek. 
 
Virok-Ujlaki Anikó: Beleírhatjuk, hogy forráshiány miatt ne kerüljön elutasításra. 
 
Almási Gáborné Márk Eszter Mária: Nekik nincs kötelezettségük.  
 
Vajda Viktória: Kérdezem a Bizottság tagjait, ki az, aki egyetért és elfogadja a napirendet? 
 
A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 

22/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a 
Településellátó Szervezet részére új ágaprító gép beszerzéséhez szükséges forrás biztosítására 
egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához bruttó 1.650.000,- Ft 
összeg tekintetében a Gödi zöld-fenntarthatósági vagy a Településfejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
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23/2023. (III. 14.) VKB határozat 

 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy Göd 
Város Önkormányzatának a város közigazgatási területén található szilárd burkolat nélküli utak 
karbantartására kötött szerződésében foglalt bruttó 26.000.000,- Ft keretösszeg biztosítására 
egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási 
és -fejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 

24/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a 
„TOP_PLUSZ-l.1.1-21 Helyi gazdaságfejlesztés” című pályázat keretében a Huzella Tivadar 
Általános Iskola főzőkonyhájának felújítására nyert 179.977.295,-Ft összegű támogatás ÁFA 
összege, azaz 48.593.870,- Ft tekintetében egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye 
Önkormányzatához a Településfejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 

25/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a gödi 
Munkácsy Mihály utca, Mayerffy József utca és Fóti utca közötti szakaszát, valamint a Fóti utca, 
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Munkácsy Mihály utca és Zrínyi Miklós utca közötti szakaszát érintő járdaépítésre, gyeprácsos 
árokkarbantartásra, valamint növényzettelepítésére bruttó 69.300.000,- Ft összegű egyedi 
támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -
fejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 

26/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Göd, 
Pesti út (Templom utca – Köztársaság utca közötti) járdaszakaszának felújítására bruttó 
70.500.000,- Ft összegű egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye 
Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -fejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 

27/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Gödi 
Vasvári Pál utca (Béke út és Jávorka Sándor utca közötti szakasza) és Bischoff házaspár utca 
burkolatfelújítás, illetve építés kiviteli terveinek elkészítésére bruttó 4.300.000,- Ft összegű egyedi 
támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -
fejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
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28/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Gödi 
Nádirigó utca zsákutcai szakaszainak összekötésére bruttó 31.000.000, -Ft összegű egyedi 
támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -
fejlesztési alap terhére. 
 
Felelős: alpolgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 
4) Javaslat a Samsung SDI Magyarország Zrt. által támogatott játszótér helyszínének 

kijelölésére 
Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 
Virok-Ujlaki Anikó: A kiserdei helyszínről korábban a 278/2022. (X. 27.) határozat született. A 
Kormányhivataltól jött egy válasz, miszerint ezen a helyszínen játszóteret telepíteni nem lehet. Ott az 
erdőből való kivonás a megoldás. Egyeztettünk és új javaslatot tettünk a strand melletti területre, mely 
helyrajzi szám időközben összevonásra került, ez a 6602/1 helyrajzi számú terület, melyre ma 13 órakor 
megyünk a Vízgazdálkodási Társulattal és alpolgármester úrral, így a Képviselő-testület ülésére 
tisztázódik a helyszín. A helyszín adottságaival tisztában kell lenni.  
 
Vajda Viktória: A terület átminősítése miért nem opció? A beruházónak időbe nem fér bele? 
 
Virok-Ujlaki Anikó: Szerződésben vannak a Samsunggal, a kivonás akár 1 évet is igénybe vehet. A 
játékelemek már le vannak gyártva. 
 
Vajda Viktória: Jó lett volna pár hónappal hamarabb erre rájönni. 
 
Góra Attila: Alapvetően egyetértek, hogy kapunk egy új játszóteret. Ezen a területen nyáron a 
fémelemek 60-70 fokra felmelegednek.  
 
Virok-Ujlaki Anikó: A cég napvitorlát is tervezett. A főkertész asszonnyal egyeztettünk, így esőkert, 
fák ültetése, padok elhelyezése is szóba került. 
 
Vajda Viktória: Fával is körbe lehet építeni? 
 
Virok-Ujlaki Anikó: Kerítésen kívül, igen. 
 
Almási Gáborné Márk Eszter Mária: Minden játéknak van egy biztonsági sávja, kompakt tömbök. A 
területen kívül körbe bármit lehet. Az eséscsillapító térben semmi nem lehet. 
 
Tóth János: Jelenleg Gödön nincs szabványos játszótér. 
 
Góra Attila: Nem kötözködésképpen mondom, de maga ez a helyzet rettenetesen kettős mércének tűnik. 
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dr. Pintér György: Nem támogatom a helyszínt, nem véletlenül van évek óta tervbe, hogy a strandot 
kéne bővíteni. 
 
Virok-Ujlaki Anikó: De nincs játszótere. 
 
dr. Pintér György: Strand belső területén lenne játszótér. Legalább egy koncepciótervvel rendelkeznénk 
a strand bővítéséhez.  
 
Virok-Ujlaki Anikó: Ha nem jó, szívesen fogadunk javaslatot. 1200 négyzetméteres terület kell ehhez a 
játszótérhez. 
 
Almási Gáborné Márk Eszter Mária: Az Egészségháznál természetvédelmi szempontból lett kizárva 
mind a golfpálya, mind a kiserdő. 
 
Vajda Viktória: Kérem, hogy a Kormányhivatal döntését lássa a testület is. Nem tudom, mi a jó döntés 
itt. A már legyártatott játékokat jó lenne tárolni míg át nem minősítenek területeket. 
 
Góra Attila: A játékoknak stabil hely kell. 
 
5) A gödi József Attila Művelődési Ház intézményvezetői munkakörére vonatkozó pályázati 

kiírás 
Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 
Tóth János: Időként felülvizsgáljuk az intézményvezetők kinevezésének időtartamát, így arra a 
megállapításra jutottunk, hogy az igazgató asszony 5 éves megbízatása lejár, ebből adódóan új 
pályázatot kell kiírni a megfelelő jogszabály szerint. A pályázati kiírás feltételeit a 39/2020-as EMMI 
rendelet szabályozza, ennek ismeretében kérjük a Bizottság véleményezését. A jelenleg is igazgatóként 
tevékenykedő Szabó Imréné van megbízva a feladatok ellátására, legkésőbb 2023. 05.31-ig. 
 
Vajda Viktória: Végignéztem a kulturális szakértői nyilvántartást, tudok javaslatot tenni. Nem ismerem 
a szakértőt, de jó szívvel tudom javasolni, aki Újbudán volt vezető, ismert szakértő. 
 
Góra Attila: Részemről rendben. 
 
dr. Pintér György: Nem feltétlenül kell most dönteni róla, az előterjesztésben szerepelhettek volna 
ajánlások. Kicsit improvizatív a helyzet. Technikai kötözködés, június elsejétől lehet betölteni az állást, 
akkor nem tölthető be előbb, módosítsuk a határozati javaslatban. 
 
Vajda Viktória: Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy ki ért egyet az előterjesztéssel? 
 
A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

29/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 

1) úgy dönt, hogy a Göd Város Önkormányzata költségvetési szerveként működő József 
Attila Művelődési Ház (székhely: 2131 Göd, Pesti út 72.) intézményvezetői (magasabb 
vezető) munkakörnek betöltésére a hatályos jogszabályok alapján nyilvános pályázatot 
hirdet a mellékletben szereplő pályázati kiírás szerint. 
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2) Felkéri a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot az érvényes pályázatot 
benyújtó pályázók - kulturális szakértői nyilvántartásban szereplő kulturális szakértő 
bevonásával történő – meghallgatására, és az annak alapján kialakult vélemény írásba 
foglalására. Ezzel összefüggésben a kulturális szakértő díjának kifizetésére bruttó 88.900.- 
Ft-ot biztosít. 

3) 2023. május 31. napjáig - a korábbi kinevezési feltételek mellett - Szabó Imréné jelenlegi 
igazgatót bízza meg a József Attila Művelődési Ház intézményvezetői feladatainak 
ellátásával. 

 
Forrás: Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésében tervezni szükséges 
 
Felelős: polgármester 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Melléklet a(z) …/2023. (...) Ök. határozathoz: 
 

09/276-1/2023. 
 

Göd Város Önkormányzata 
pályázatot hirdet a 

József Attila Művelődési Ház 
intézményvezetői 

(vezető állású) 
munkakörének betöltésére 

 
A munkaviszony időtartama: határozatlan idejű 
 
A vezetői megbízás időtartama: 5 évre szóló határozott idejű, 2023. június 1-től 2028. május 31-ig 
tartó megbízás. 
 
A foglalkoztatás jellege: munkaszerződés a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény (Mt.) 
szerinti, teljes munkaidőben, három hónap próbaidővel. 
 
A munkavégzés helye: Pest vármegye; 2131 Göd, Pesti út 72. 
 
A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok:  
Az Mt. szerinti jogviszonyban alkalmazott intézményvezető felelős az intézmény szakszerű vezetéséért, 
a rendeltetésszerű és gazdaságos működés biztosításáért, a munkavégzés személyi és tárgyi feltételeinek 
megteremtéséért, az éves költségvetés tervezéséért, betartásáért, a pályázatok lebonyolításáért. Az 
intézmény szakmai működését tervezi, szervezi, irányítja. Az általa vezetett intézményen keresztül 
ellátja az intézmény alapító okirata szerinti feladatait. Munkáltatói jogkör gyakorlása az intézmény 
alkalmazottai felett. 
 
Jogállás, illetmény és juttatások: 
A jogállásra és az illetmény megállapítására az Mt., valamint Göd Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetési rendelete az irányadó. 
 
Pályázati feltételek: 
 felsőfokú közművelődési szakképzettség; felsőfokú oktatási intézményben szerzett népművelő, 

közművelődési előadó, művelődésszervező, művelődési menedzser, művelődési (és 
felnőttképzési) menedzser, andragógus (művelődésszervező szakirány), kulturális mediátor, 
kulturális közösségszervező, ifjúsági közösségszervező, humánfejlesztő, közösségi 
művelődés tanár szakképzettség, továbbá ezzel egyenértékű, az Országos Képzési 



441 

Jegyzékben meghatározott, felsőfokú végzettségi szintre épülő közművelődési szakember, 
kulturális menedzser, közművelődési menedzser szakképesítés is 

 végzettségének, szakképzettségének vagy szakvizsgájának és egyben az intézmény 
alaptevékenységének megfelelő feladatkörben legalább öt éves szakmai gyakorlatot szerzett, 

 a 39/2020. (X. 30.) EMMI rendelet 4. §-a szerint a vezető állású munkavállaló esetében a 
munkakör betöltésének feltétele államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó, legalább 120 
órás képzés (a továbbiakban: képzés) igazolt elvégzése. Ennek hiányában a vezető állású 
munkavállalói munkakör betöltését követő két éven belül köteles a képzést elvégezni, és az azt 
igazoló okiratot be kell mutatni a munkáltatói jogkör gyakorlójának. Aki a képzést határidőben 
nem végzi el, és a képzés elvégzését igazoló okiratot nem mutatja be, a munkakörben nem 
foglalkoztatható tovább. Mentesül a képzés elvégzésének kötelezettsége alól, aki jogász vagy 
közgazdász szakképzettséggel rendelkezik, vagy a képzést az intézményvezetői munkakör 
betöltését megelőzően elvégezte, és azt okirattal igazolja. 

 felhasználói szintű számítógépes ismeretek (word, excel, internet, egyéb a vezetői 
tevékenységhez tartozó szoftverek, programok), 

 magyar állampolgár, büntetlen előélet, cselekvőképesség, 
 vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása a megbízás esetén. 
 

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: Helyismeret, vezetői tapasztalat. 
 
Elvárt vezetői kompetenciák:  
 határozott, következetes, igényes, precíz, pontos, önálló munkavégzés, 
 kiváló kommunikációs, kapcsolatteremtő, közösségépítő és konfliktuskezelő készség, 
 jó terhelhetőség, aktív együttműködés, rugalmasság. 
 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 fényképpel ellátott szakmai önéletrajz, 
 motivációs levél, 
 szakmai helyzetelemzésre épülő vezetői program, rövid- és középtávú fejlesztési 

elképzelésekkel, 
 iskolai végzettsége(ke)t, képzettsége(ke)t igazoló okirat(ok) másolata(i), személyes 

meghallgatás során az eredeti okiratok bemutatása mellett, 
 az államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó tanfolyam elvégzését igazoló okirat másolata 

vagy nyilatkozat arról, hogy a tanfolyam elvégzését a megbízástól számított 2 éven belül vállalja, 
 a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati 

eljárással összefüggő kezeléséhez hozzájárul, 
 a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázati eljárásban résztvevők a pályázati anyagát 

megismerhetik, 
 a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázat nyilvános vagy zárt bizottsági és képviselő-

testületi ülésen történő tárgyalásához járul hozzá. 
 a pályázó nyilatkozata arról, hogy az Mt. 211.§-a szerinti összeférhetetlenség nem áll fenn, 
 a pályázó nyilatkozata a vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatásának vállalásról 
 90 napnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány, amely igazolja a büntetlen előéletet és 

hogy nem áll a foglalkozás gyakorlásának eltiltás hatálya alatt. 
 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 2023.06.01. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2023.05.02. 
 
A pályázatok benyújtásának módja: 
A pályázat benyújtása elektronikus úton a hr@god.hu címre történik, vagy postai úton, Göd Város 
Önkormányzata címére (2131 Göd, Pesti út 81.). A küldemény tárgyában, illetve a borítékon fel kell 
tüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: 09/276-1/2023., valamint a munkakör 
megnevezését: JAMH intézményvezető.  
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A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Tóth János jegyző nyújt, a 06 30 280 7427-es 
telefonszámon. 
 
A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A véleményezési határidő figyelembevételével, a véleményező bizottság javaslata alapján, a Képviselő-
testület rendes ülésen dönt. A pályázat eredményéről a pályázó írásban kap tájékoztatást. A pályázat 
kiírója a pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát fenntartja. 
 
A pályázat elbírálásának határideje: 2023. 05.31. 
 
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  
www.god.hu – 2023. 03. 22.  
godimuvhaz.hu – 2023. 03. 22. 
A Közszolgálati portál publikálási időpontja: 2023. 03. 22. 
 
A munkáltatóval, illetve az intézménnyel kapcsolatban további információt a  

 www.god.hu honlapon, valamint a  
 https://www.allamkincstar.gov.hu/Koltsegvetes/Torzskonyvi_nyilvantartas/ktorzs?pirId=6544

16&subjectState=LIVE#nameSearch/resultTable/datasheet weboldalon szerezhet.” 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Vajda Viktória: Szakértőről legközelebb döntünk külön határozatban. 
 
6) Javaslat hulladékszállítási közszolgáltatási feladatok ellátására vonatkozó bérleti szerződés 

megkötésére 
Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 
Tóth János: 2017-től kezdődően egy pályázat kiírására került sor, ami ténylegesen 2018-ban került 
benyújtásra. E pályázat alapján nyert az Önkormányzat a hulladékgazdálkodási feladatok ellátásához 5 
db járművet. Maga a pályázat és a támogatási szerződés úgy szól, hogy a hulladékgazdálkodási feladatok 
ellátását végző céggel kell használatbavételi, bérbeadásról szóló szerződést kötni. Jelenleg a szerződés 
2023. június 30-ig szól. A szerződés tervezete egy meglehetősen magas bérleti díj megállapításáról szól. 
Utána a MOL fővállalkozása mellett kerül sor a hulladékgazdálkodási szolgáltatások elvégzésére, 
melyet a BKM fog az Önkormányzat számlája alapján megfizetni, de ténylegesen a szolgáltatást végző 
önkormányzati Hulladékgazdálkodási Kft. tevékenységét befolyásolja. A járművek amortizációs 
szorzója dönti el a bérleti díj mértékét. Első körben 10 százalékos amortizációt irányoztunk elő, mely a 
jelenlegi 300 millió forintnyi járműparkhoz képest éves szinten 25-30 millió forintnyi bérleti díjat 
eredményezne. A Hulladékgazdálkodási Kft. ügyvezetője a Képviselő-testület ülésén mondja el szakmai 
álláspontját, de azt már most tudjuk, hogy ezt az összeget a cég nem tudja kigazdálkodni.  
 
dr. Pintér György: Amortizációs kérdésben a tulajdonjogot, feladatokat, egyebeket sikerült kitalálni? 
Erről nem esik szó. Jelenleg az Önkormányzat tulajdonát képezik a járművek, amit a 
Hulladékgazdálkodási Kft. használ. Üzleti szempontból ez egy elég aggályos bérleti szerződés lenne. 
Egy bérbeadásnál az egyik figyelembe vehető és veendő tényező, az az amortizáció. 
 
Tóth János: Egységesen 10 év alatt 10 százalékos amortizációt veszünk figyelembe, akkor a közel 300 
milliós értékű gépállomány bérleti díja éves szinten közel 30 millió forint, azaz havi 2,5 millió forintot 
jelent. 
 
Góra Attila: A körbeszámlázásról mit tudunk? 
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Tóth János: A körbeszámlázásnak az a lényege, hogy a hulladékgazdálkodási szerződésben a BKM-mel 
van megállapodásunk, a Hulladékgazdálkodási Kft. a BKM alvállalkozójaként tevékenykedik, így mi 
közvetlenül velük nem állapodhatunk meg, viszont a járműveket a pályázat szerint a 
hulladékgazdálkodási feladatokat ellátó cégnek kell bérbe adnia azzal, hogy ezek a járművek csak Göd 
területén végezhetik feladatukat.  
 
Vajda Viktória: Mi történik akkor, ha nem kötünk szerződést vagy nem adjuk át? 
 
Bagyinszki Julianna: Szabálytalan így is, úgy is. 
 
dr. Pintér György: Jogszerű költségelszámolás szükséges vagy egy hármas megállapodás. Ez úgy néz 
ki, mintha rendeznénk, de nem rendezzük. 
 
Bagyinszki Julianna: Nagyon sürgősen kell rendezni, mert június 30-ig meg is kell kötni a szerződést, 
mivel július elsejétől nem tudjuk, hogy a MOL átveszi-e a jogfolytonosságot. A tulajdonos, illetve a 
pályázó ezeket az eszközöket a szolgáltatást végző cég részére adja át, aminek a feltétele a piaci ár. 
Amennyiben nem felelünk meg egy EU-s pályázatnak, akkor a pénzt veszik el tőlünk. Transzferár 
megállapítása szükséges. Megnéztem, hogy mennyi ezeknek az eszközöknek az amortizációs költsége, 
illetve a kötelező biztosítás, amit fizetünk, így jött ki az évi nettó 20 millió forint. A lényeg, hogy védjük 
a saját álláspontunkat egy pályázati ellenőrzéskor. A Hulladékgazdálkodási Kft. ügyvezetésével nem 
igazán értünk egyet, mivel a körbeszámlázást nem tudja kivédeni. Szerintem nincs más megoldás, mint 
támogatásként ezt az összeget odaadni. Jelenleg Gödön a szolgáltatást a BKM látja el. A 
Hulladékgazdálkodási Kft. volt a közvetlen szolgáltató. Úgymond ajándékba kaptuk ezeket az 
eszközöket. 
 
Tóth János: Ez egy fontos téma, meg kell oldanunk. Az igazi probléma akkor fog kezdődni, ha a BKM 
nem a Hulladékgazdálkodási Kft.-vel akar együtt dolgozni. 
 
dr. Pintér György: Eladjuk az autókat.  
 
Vajda Viktória: Mi történik, ha nem kötünk szerződést?  
 
dr. Pintér György: Végképp nem tudjuk elszámolni. 
 
Bagyinszki Julianna: Végképp nem kapja meg az engedélyt, ott fognak állni az autók használatlanul 
vagy 300 millió forintot vissza kell fizetni, viszont 5 évig tartanunk kell a pályázat szerint. 
 
Vajda Viktória: Mi a tét? 
 
Bagyinszki Julianna: 25 ember dolgozik ott, továbbá nem lesz ellátva a feladat.  
 
Vadja Viktória: Nekünk fontos, hogy ellássák a feladatot.  
 
Tóth János: Adószakértővel fogok tárgyalni dr. Nyitrai Judit ügyvéd asszony jelenlétében.  
 
dr. Pintér György: Kifejezetten javaslom, hogy mielőtt elmentek oda tárgyalni, áfa-tanácsadóval is 
beszéljetek. Nagy tisztelettel érdeklődnék, hogy a Fővárosi Önkormányzatnak van-e elfogadott 
költségvetése, mert ha igen, áfával jelennek meg a támogatások? Irányadó lenne és egy kardinális része 
a történetnek.  
 
Bagyinszki Julianna: A BKM akkor fog fizetni, ha a Hulladékgazdálkodási Kft.- től megkapja a pénzt. 
A BKM az összeget még nem ismeri. 
 
dr. Pintér György: 2 dologról kell szavazni: a bérleti szerződés megkötéséről és a díjról. Nem beszélve 
arról, hogy amennyiben módosítani kell a költségvetést, ezt is figyelembe kell venni. 
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Vajda Viktória: BMK megteheti, hogy a járműveket nem engedi használni. Kérdezem a Bizottság 
tagjait, hogy ki az, aki elfogadásra javasolja a napirendet? 
 
A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

30/2023. (III. 14.) VKB határozat 
 
Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 
 
Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
úgy dönt, hogy elfogadja Göd Város Önkormányzata mint Bérbeadó és a BKM Budapesti 
Közművek Nonprofit Zártkörűen Működő Részvénytársaság mint Bérlő között a KEHOP-3.1.1-
17-2018-00001 azonosítószámú „Szelektív hulladékgyűjtő rendszer megújítása és kibővítése 
Gödön” elnevezésű projekt keretében, továbbá a KEHOP-3.1.2-17-2018-00002 azonosító számú 
„Biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakótól Gödön” elnevezésű projekt 
keretében beszerzett gyűjtő és szállítóeszközök, valamint gépjárművek bérletére vonatkozó 
szerződéseket azzal a feltétellel, hogy a szerződésekbe kerüljön belefoglalásra az amortizáció és 
egyéb felmerülő költségek szerinti bérleti díj összege összesen (a két szerződés vonatkozásában) 
bruttó 2.338.229 Ft/hó összeggel; a bérleti szerződés tárgya a Gödi Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Kft.-n kívül más részére albérletbe nem adható; valamint, hogy a bérlet tárgyát képező 
gépjárműveket/eszközöket kizárólag Göd város közigazgatási határán belül történő 
hulladékkezelés céljára lehet használni. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert a 
szerződések aláírására. 
 
Felelős: alpolgármester 
Határidő: azonnal„ 
 
Felelős: VKB elnök 
Hivatali felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Vajda Viktória alelnök további hozzászólás hiányában a részvételt megköszönte és a Bizottság ülését 
bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Vajda Viktória  Góra Attila 
 alelnök bizottsági tag 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 


